
委托单位/Client: 上海亘瑞实业有限公司

地   址/Address: -

样品名称/Product： 牙条Threaded Bar
型号规格/Dimension： 2 1/2″

1PC

报告编号/Report No.：2019041560
B530C915

JL3312-2018/0

防伪码/Anti-fake:

Test Report
检 测 报 告

Shanghai G&T Industry Co., Ltd

送样数量/Quantity：

报告日期/Date: 2019/02/26

页码/Page：1/2

等  级/Grade： B7
材  料/Material： ——
委托人提供以上信息，实验室不负责其真实性。

到样日期/Receiving Date：
检验日期/Test Date： 2019-02-25

ASTM A193/A193M-2017《高温或高压及其它特定用途设备用合金钢和不锈钢螺栓》
ASTM A193/A193M-2017 Standard Specification for Alloy-Steel and Stainless Steel
Bolting for High Temperature or High Pressure Service and Other Special Purpose
Applications

样品描述/Sample Description： 截取段，样品表面金属本色 Intercepting sect,plain.
——

2019-02-22

样品来源/Sample Source： 委托方送样 Supplied by client

The information above  is provided by the client. Our laboratory is not responsible for its authenticity.

结果评价依据/Specification & Conformance Requirement：

检测结果/Test Result： 参见下页See next page

     批准/Approved by：

中国·浙江·海盐 盐北路211号  TEL:0573-86161256  86161587  FAX:0573-86180133  防伪查询:http://www.chinazbj.com

浙江国检检测技术股份有限公司
Zhejiang Guojian  Testing  Technology  Co.,Ltd.

No.211,Yanbei Road,Haiyan,Zhejiang,China

国家标准件产品质量检验中心(浙江)
China National Center for Quality Test of Standard Parts (Zhejiang)

声 明：1.本报告无批准人签字或者无本实验室检验专用章无效；2.本报告涂改无效；3.本实验室仅对本报告正式文本负责，任何复印
件、传真件、影印件仅作参考；4.本报告各页不可分割，部分使用无效；5. 未经实验室书面同意不得部分复制报告；6.本报告检验结果
仅对所检样品有效；7.对检验结果有异议应及时提出，样品在本实验室的保留期限一般为45天；8.样品被取回或超出保留期限，本实验室
将不再提供复测; 9.报告编号数字最后一位为版本号，首版为“0”。报告修改后版本号递增，原版作废。报告修改后版本号递增，原版作
废，修改内容加粗字体标识。
Declaration: 1. This test report shall be invalid if without the laboratory testing seal or signatures of authorized signatory. 2.This test report shall be invalid if altered. 3. Our laboratory is 
only responsible for the original report. Copying, faxing, photocopying versions of the report is only for reference purpose. 4. This report is invalid if parted. 5. This test report shall not be 
reproduced except in full without the written approval of the laboratory. 6. This report is responsible for designated samples only. 7. Any objection of the test result should be declared 
timely. The tested samples will be kept for 45 days. 8. If tested samples are returned or expired, retest will no longer be offered. 9. The last digit of the report number is the version 
number, the original number is "0". The version number increased when this report revised, meanwhile the original report invalid, the changed information is identified in bold font.

Report check:http://www.chinazbj.com
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检测项目
/Test Item

技术要求
/Requirement

检测结果
/Result

检测方法
/Test Method

结论
/Conclusion

≥861 863
ASTM
F606/F606M-
2016

符合
Pass

抗拉强度
Tensile

strength Rm/MPa

≥723 735
ASTM
F606/F606M-
2016

符合
Pass

屈服强度Yield
strength Rp0.2/MPa

审核/Reviewed by：

受理样品 Received Specimen
__________________       以下空白       __________________

REPORT FINALIZED
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